
       
 
 

 
 
 
 

ASSEMBLEA DE SOCIS DE CARÀCTER EXTRAORDINARI  
24 d’octubre de 2022 

 
 
  

Dia:   Dilluns 24 d’octubre 
Hora:   20:30 h 
Lloc:   Centre Catòlic de L’Hospitalet 

 
 

Acta del dia 
 

Assistents: 

Socis: 15 
Junta: Josep M. Chalé, Eduard Cirera, Santi Calvís, Oriol Nogueras. Eduard Arrieta,  Toni Monrós, Martin 
Mula i Mireia Gómez 
Total : 23 persones 

 
L’Assemblea comença a les 20.30 h 
 

El Josep dona la benvinguda tot agraint als assistents la seva participació 
1.  Presentació de les activitats de la secció de Bàsquet de la temporada 2021-2022  

El Santi Calvís, com a vicepresident de la secció de Bàsquet, pren la paraula.  La intenció era anar 

tornant a poc a poc a la normalitat, un cop passada la pandèmia però l’arribada d’una altra onada de 
Covid a la tardor va impedir la represa de les activitats amb normalitat. Es suspèn el torneig del 
Catòlic i la presentació i fot grupal. Finalment s’aconsegueix mantenir el mateix nombre d’equips i es 

poden reiniciar les competicions, tot i l’endarreriment de la temporada.  Finalment transcorre la 
temporada amb relativa normalitat, cosa que permet participar en els tornejos de Setmana Santa i 
Juny. A més, es pot fer la Diada del Bàsquet. En general una bona temporada, destacant les bones 

actuacions dels Sèniors i els Júniors masculí i femení i també el Cadet femení. 
 

2. Proposta de les activitats a la secció de Bàsquet per a la temporada 2022-2023 
Ens informa que es perd un equip i un grup d’Escoleta, però es contraresta parcialment pel fet de 

que els grups són ara més nombrosos. Tots els equips estan federats i s’ha pogut iniciar la temporada 
amb total normalitat. Comencen entrenaments al setembre, es fixa la data del 20 de novembre per a 
la presentació dels equips i es prepara el Torneig per al desembre.  

Respecte a reformes, s’informa de la millora de la ventilació als vestidors, i a la pista, la pintura dels 
sòcols, la instal·lació de dos ventiladors gegants i l’arranjament de les baranes de les grades per raons 
de seguretat. 

 
3. Presentació de les activitats de la secció de Teatre de la Temporada 2021-2022 

L’Eduard Cirera, , vicepresident de la secció de Teatre, comença informant de les obres que s’han dut 

a terme com a part de l’associació Teatre per a tota la família, cada diumenge primer de mes, 
d’octubre 2021 a abril de 2022. 



       
 
 

 
 
 
 

Posteriorment informa de les obres realitzades pel Quadre Escènic, que en aquesta temporada han 
estat 5, totes amb bona o molt bona acollida. Ens recorda també les activitats realitzades durant la 
Setmana de la dona i fa esment del projecte “Assassinat a l’Orient Express”, tot dient que va haver de 

ser cancel·lat per diferents motius. 
Respecte a Capsa de Somnis, parla de les representacions de Nadal, que sempre tenen molt bona 
acceptació, i dels espectacles de la Diada. 

També ens informa que les Colònies de Capsa van ser cancel·lades per falta de quòrum i substituïdes 
per Jornades de Treball. Informa també de totes les activitats del col·lectiu Verba, 6 esdeveniments 
de l’octubre del 21 al juny del 22, i es fa esment de l’entrega de premis del 24è Certamen Andreu 

Trias. 
 

4. L’Eduard Arrieta pren la paraula per a informar de l’assistència d’espectadors registrada 
durant la temporada 2021-2022. Un total de 2.359 persones. Aclareix que aquestes dades tenen en 

compte el nombre d’entrades venudes a través del portal d’Entrapolis, a les obres de Teatre per a 
tota la família, el Quadre Escènic i Capsa de somnis representades al Centre Catòlic, doncs són les 
úniques de les que tenim eines per a comptabilitzar. En aquest punt, diversos socis plantegen queixes 

o propostes de millora, entenent que es pot també comptabilitzar les entrades venudes per altres 
associacions que, si bé no són de la casa, existeix un conveni amb elles, o que també caldria incloure 
el nombre d’espectadors en els “bolos”.   

L’Eduard Cirera recorda també les dues presentacions de llibres que es van fer, a l’abril i el maig 
 

5. Proposta d les activitats a la secció de Teatre per a la temporada 2022-2023. L’Eduard Cirera 

segueix amb el torn de paraula per a explicar-nos les obres previstes per part de Teatre per a tota la 
família, que tornaran a ser sis entre octubre i abril.  Ens informa també dels projectes en curs per 
part del Quadre Escènic, que seran 4, a part dels Pastorets, que enguany tindrà 4 representacions 

amb opcions a una possible cinquena. També hi ha la voluntat de fer “bolos” de Som Dones i Pedro i 
el Capità, i de repetir si pot ser la setmana de la dona. 
Respecte a Capsa de Somnis, s’informa de la voluntat de fer Els pastorets de Capsa se somnis, les 
Colònies si es pot i la Diada de capsa. Enguany pren, a més, molta rellevància el fet de que es 

celebren els 30 anys de Capsa de Somnis. L’Albert Adrià, monitor de Capsa de Somnis, pren la paraula 
i explica que els fa molta il·lusió el moment actual, que ja han començat a assajar les representacions 
els grups de joves. A més, es pretén dinamitzar les xarxes amb un concursos i sortejos setmanals. Hi 

ha molts projectes en marxa, com l’edició d’un llibret dels Pastorets de capsa, la renovació del logo 
(tasca encarregada a la Marina Tejedor) o el disseny d’un gogo. A més, hi posem moltes ganes també 
amb les Colònies a fi d’arribar al màxim de nens possible. 

També ens explica d’altres activitats que tenen preparades, com una sortida a can Mercader i la 
contractació del grup Més tomàquets per a fer un espectacle que arribi, no ja als nens i nenes de 
l’escola de teatre, sinó a tothom. Estan acabant de preparar un pressupost íntegre i específic de tots 

els actes pensats per als 30 anys. 
En aquest punt un soci pregunta si s’ha valorat participar en la Mostra de teatre infantil i juvenil. Es 
diu que es plantejarà el grup de monitors. 
Un altre soci pregunta què va passar amb les colònies l’any passat, per què no es van fer. L’Albert diu 

que bàsicament va ser per la Covid, que la gent es va fer enrere a l’últim moment. Es va tornar diners 
i es van fer activitats substitutòries.  
L’Eduard reprèn la paraula per a comentar els esdeveniments que hi ha programats a Verba, tenint 

encara pendents de confirmar les commemoracions literàries del 2023. Es fa esment novament del 
Certamen Andreu Trias, que en la seva 25a edició va arribar segurament a l’última. L’entrega de 
premis, molt emotiva, es va fer el passat 8 d’octubre. 



       
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
També es pregunta si hi ha algun criteri en el calendari d’assajos. Un altre soci diu que això es fa des 
de la comissió de treball del teatre. Finalment s’arriba a l’acord de ser més transparents al respecte.  

 
6. S’informa en Assemblea que la Junta ha aprovat la creació de tres nous càrrecs de 

responsabilitat, que són el de Responsable d’Igualtat, que recau en Mireia Gómez, vocal de la Junta; 

El de Responsable d’Activitats Socials i petits Manteniments, que recau en el membre de la Junta 
Martin Mula i Responsable de Xarxes Socials i Difusió, que recau en el Joan Trias, soci de l’entitat. 
 
En un nou torn obert de paraules, hi ha un soci que s’ofereix com a voluntari per a ajuda i organitzar 

si cal l’endreça del teatre, proposta de la que es pren nota, i una altra sòcia es queixa de no tenir el 
carnet de l’entitat, tot i haver-lo demanat en diverses ocasions. En prenem nota per a solucionar-ho. 

 

I sense res més a comentar, es dona per tancada l’Assemblea General Extra Ordinària de socis a les 
22.10 h del dia 24 d’octubre de 2022. 
 

 
 
El secretari     Vist-i-plau del president 

 

 
 

 
 
 

 

 
 
*La documentació presentada i aprovada en aquesta assemblea es troba a disposició dels socis i sòcies 

a la secretaria de l’entitat i a la pàgina web del Centre Catòlic www.centrecatoliclh.cat 
 
 

 
 
 

 

http://www.centrecatoliclh.cat/

